
Číslo 46

Plzeň 6 - Litice,

Klatovská 243, 321 00 Plzeň 6 - Litice

IČ: 00075370

Vychází v Plzni, nepravidelně 

Ev. č. Ministerstva Kultury ČR: MK CR E 19890

Kontakt: Daniela Sklenářová 

Litické listy

Vydává Úřad městského obvodu, 

litickelisty@seznam.cz 
(na této adrese je možné vyžádat pdf soubor)

ne jde o rek lamn í t i skov inu

prosinec 2019

z darma

Pozvánky a upozornění

– kostel sv. Petra a Pavla

• středa 25.12. 2019, 10:30 hodin

Bohoslužby v době vánoční:

• úterý 24.12. 2019, 22:00 hodin

SVÁTEK SV. ŠTĚPÁNA

VE SPRÁVĚ KOINONIE JAN KŘTITEL
ŘKF LITICE

ŠTĚDRÝ DEN – VIGILIE (bohoslužba slova)

SLAVNOST NAROZENÍ PÁNĚ

– kostel sv. Petra a Pavla

• čtvrtek 26.12. 2019, 10:30 hodin
– kaple sv. Anny, Lhota

– kostel sv. Petra a Pavla
SV. SILVESTR

SLAVNOST ZJEVENÍ PÁNĚ

• neděle 29.12. 2019, 10:30 hodin

Venkovní Betlém pod vánočním stromem 
přístupný volně

SVÁTEK SVATÉ RODINY

– MŠE SV. NA ZAKONČENÍ ROKU

• neděle 5.1. 2020, 10:30 hodin
– kostel sv. Petra a Pavla

Betlém v interiéru kostela přístupný:
24.12. 2019 od 15:00 do 18:00
(k dispozici Betlémské světlo)

----------------------------------------------------------------------------------------------------

25.12. 2019 od 10:00 do 12:00

 – sál Koinonie
• úterý 31.12. 2019, 19:00 hodin

Knihovna Města Plzně
POBOČKA LITICE

(v budově školy, Přeučilova 12)
tel.: 378 038 285

OTEVÍRACÍ DOBA:
úterý 13:00 – 17:00..

...Stavba lávky přes Radbuzu nad jezem je zkolaudovaná, 
viditelně je to momentálně jedno z nejvíc využívaných míst 
pro procházky a díky nainstalování nových laviček vedle 
cyklostezky a na cestě do lesa za hřbitovem máme další místa 
i k odpočinku nejen pro naše starší spoluobčany, ale i pro .
projíždějící cyklisty.

     Blanka Kantová, starostka MO Plzeň 6-Litice

...V minulých Listech jsem vás informovala o problémech 
s kanalizací v sídlišti, kterou posléze Vodárna Plzeň .
opravovala. Doufáme, že problém s vodou vyvěrající mimo 
kanál byl odstraněn.
...V rámci problémů s bezpečností v obci a s nemocným 
městským strážníkem jsme opětovně žádali o jeho náhradu, 
to se konečně podařilo. Můžete se zde proto v poslední době 
setkat s novou strážnicí MP, která se o klid v obvodě nyní 
bude starat.

     

...V poslední době před koncem roku nás hodně zaměstnala 
příprava rozpočtu na rok 2020. Probíhala jednání na 
magistrátu, na našem obvodě a nakonec získáme díky změně 
koeficientu pro náš obvod a díky navýšení kompenzace 
příjmu z loterií cca 3 miliony korun navíc oproti loňskému 
roku. Část z nich chceme využít na navýšení mzdových 
prostředků, které vyplývají ze zákona, část na drobné opravy 
a rekonstrukce a největší část právě na nutné opravy týkající .
se mateřské školky.
...Tentokrát jsou naše Listy jednou tak velké než obvykle. 
Probíhalo nebo ještě koncem roku bude probíhat hodně akcí 
a my Vás chceme o nich informovat. Také doufáme, že 
zvětšení fontu písma bude přijato s povděkem, stejně jako .
informace o MHD.

...Vážení spoluobčané,

...Jinak jsme v průběhu minulého čtvrtletí projednávali s naší 
technickou komisí opět černé skládky, ale i fungování 
kontejneru na bio odpad v Cihlářské ulici, který se velmi 
osvědčil, stejně jako naši brigádníci, kteří ho obsluhovali, 
a počítáme s tím, že by se od 1. 3. 2020 opět začal ve .
čtrnáctidenním režimu kontejner zavážet. Byli jsme na 
kontrolní schůzce v lomu, kde se vyhodnocovalo opakované 
měření hluku. Vedení lomu nám předalo zprávu o měření 
prašnosti ZÚ Plzeň bez nálezů mimo povolené hodnoty. 
Dalším bodem projednávání komise byl stav a nutná oprava 
krytiny, krovu a elektroinstalace ve staré části budovy 
mateřské školky, které jsme nyní začali řešit projektově. 
Poslední věcí, kterou jsme projednávali, byly změny v MHD 
vnejbližším období, o kterých si můžete přečíst na dalších .
stránkách našich listů.

......Musela jsem se srovnat s odchodem tajemníka do 
důchodu, pověřením dočasné tajemnice, připravili jsme 
výběrové řízení na tajemníka nového. Nyní máme 
jmenovanou tajemnici, která se stejně jako já zapracovává do 
své funkce. Spolu řešíme správný chod celého úřadu, od 
požární bezpečnosti, bezpečnosti práce a všech činností, 
které s tím souvisí, a to nejen na úřadu, ale i ve všech našich 
budovách a prostorech jako je mateřská školka a hasičská 
zbrojnice. I v této souvislosti jsme nyní přijali nového 
údržbáře pro náš obvod, který by měl zabezpečovat drobné 
práce spojené s opravami a údržbou majetku v naší správě 
a měl by být dalším pomocníkem při pořádání kulturních .
a dalších aktivit. Právě s příchodem zimního období .
očekáváme, že pomůže při zimní údržbě jako první pomoc 
vpřípadě nenadálých kalamit, kdy firma nasmlouvaná na .
zimní údržbu má stanovené dojezdové časy, než začne uklízet 
problémová místa. To jsou momentálně asi ty nejzásadnější 
záležitosti.

právě uplynul rok od mého nástupu do funkce starostky 
našeho obvodu. Také se blíží konec roku, který je vždy dobou 
určitého bilancování. Za svou osobu mohu říct, že ten rok mi 
utekl strašně rychle a pokud mám hodnotit sama svoje 
působení v nové roli, jsem trochu na rozpacích. Mám čisté 
svědomí v tom, že jsem se za ten rok opravdu téměř 
nezastavila, řešila jsem strašně moc věcí, nastavovala plno 
procesů úplně jinak, než byly dosud, ale nevím, zda to takhle 
vidíte i Vy…

Pozdrav starostky

Na	Štědrý	den	24.12.2019		od	14	hodin		na	hřišti	„Na	hvězdárně“	

Koledy,	svařák,	houbový	kuba	a	na	cestu	do	lucerničky	

      Betlémské	světlo

Přání	krásných	vánoc	a	Šťastný	nový	rok	2020Přání	krásných	vánoc	a	Šťastný	nový	rok	2020
															Těšíme	se	na	viděnou															Těšíme	se	na	viděnou

					Budoucnost	Valchy	a	Zahrádkáři	Valcha	2																Budoucnost	Valchy	a	Zahrádkáři	Valcha	2											

Přání	krásných	vánoc	a	Šťastný	nový	rok	2020
															Těšíme	se	na	viděnou

					Budoucnost	Valchy	a	Zahrádkáři	Valcha	2											

Provoz ÚMO Plzeň 6 - Litice
o vánočních svátcích:

V době od pondělí 23.12. 2019
do 2.1. 2020 bude úřad uzavřen.

Přejeme všem příjemné 
prožití vánočních svátků
a mnoho štěstí a zdraví

v roce 2020.

ÚMO Plzeň 6 - Litice



Ze sportu a od hasičů

Měli jsme ještě medailové ambice ve smíšené štafetě nejmladších žáků, 
ale malá chyba v biatlonu znamená dost často velký propad a to se také 
naší štafetě přihodilo. 

 Jinak jsme již začali trénovat na zimní část naší sezony a první závody 
budou již v polovině prosince v Jáchymově, tedy pokud bude sníh. 
Vzimním biatlonu takové ambice nemáme, ale doufáme, že se co nejvíc .
našich závodníků nominuje na republikové závody v Českém poháru.

Zprávy z biatlonu

Poslední informace, kterou jsme Vám minule dávali, byla onašich .
nominacích na MČR v letním biatlonu. Nejdříve bylo mistrovství žáků 
vBřidličné, v podhůří Jeseníků a pro náš klub bylo velmi úspěšné, .
protože Jan Klosse si vybojoval mistra republiky ve sprintu. Kateřina 
Bohůnková dosáhla na širší podium šestým místem také ve sprintu 
a Klára Slavíková byla čtvrtá ve štafetě s děvčaty ze Zruče..

Stejně jako na mistrovství dorostu a dospělých, kde náš závodník ve 
speciálním závodě, tkzv. supersprintu, vypadl ve třetím, posledním kole 
ve střelbě ve stoje z prvního místa a díky tomu jsme si z tohoto 
závodního víkendu z Bystřice pod Hostýnem přivezli jen jedno šesté 
místo v mužích.

Pokud jde o naše stavební aktivity, tam jsme dokončili hrubou stavbu 
přízemí a jestliže získáme finanční prostředky z MŠMT, kam jsme opět 
podali žádost, budeme pokračovat v příštím roce.

Všem příznivcům biatlonu v Plzni-Liticích děkujeme za podporu 
a přejeme krásné prožití vánočních svátků a do nového roku hodně .
štěstí, zdraví a pohody. 

     

Pozemní  hokej 

Naše ženy a naši muži hráli s reprezentací Indonésie.

Naše týmy po podzimu:

Ostatní v celostátních soutěžích: dorostenci 3., dorostenky 1., st. žáci 
A 1. ve finálové skupině, st. žáci B 1. ve skupině o umístění, ml. žáci A 
ve finálové skupině 1. a mladší žáci B ve skupině o umístění jsou třetí. 
Velkou radost nám dělají hlavně mládežnická družstva.

Extraliga: muži A na 3. místě, ženy na 6. místě, v I. lize muži B druzí.

Výsledky mužů: Litice – Indonésie 2:3, g. Nicklas a Gerlický a 2:1, oba 
góly Benda.

Výsledky žen: Litice-Indonésie 1:2, g. L.Duchková a 2:2, góly 
Dolívková a Keberdlová.

Od Českého svazu pozemního hokeje jsme dostali nabídku sehrát 
přátelská utkání s týmy Indonésie, které byly v ČR na soustředění. 
Nabídku jsme přijali a sehráli v hale Slavie VŠ Plzeň po dvou utkáních. 
Všechna byla vyrovnaná, soupeř překvapil rychlostí a šikovností..

Tým mužů, mistr ČR 2019, bude hrát v posledním květnovém týdnu 
2020 pohár v irském Lisburnu.

Náš kolektiv má oproti jiným plzeňským týmům jednu obrovskou 
výhodu. Máme totiž velkou podporu naší jednotky a celého sboru, za 
což patří všem jedno velké DÍKY!

Nejbližší akce

25.1.2020 XLV. Hasičský ples

SDH

11.1.2020 Výroční valná hromada

Aktuality ze SDH Plzeň - Litice

Další poděkování patří všem vedoucím mládeže, kteří svůj volný čas 
tráví tímto způsobem, dětem za jejich nadšení a píli a vám, rodičům, 
za jejich podporu.

Letošní rok byl pro naše mladé hasiče opět velice úspěšný, možná 
nejúspěšnější v historii. Celkem v deseti soutěžích získal náš sbor dvanáct 
zlatých medailí. Někdy bodovali starší, někdy mladší. Ve čtyřech 
soutěžích jsme dokonce vyhráli zlato v obou kategoriích. Zvítězili jsme 
tak suverénně v Plzeňské dětské hasičské lize. Její slavnostní vyhlášení si 
tak v březnu patřičně užijeme. Děti v tomto roce pro náš sbor vyhrály 
celkem dvě soutěžní sady hadic. Co bude odměnou v březnu za 
celoroční úspěchy?
S dětmi jsme strávili čtyři dny na letním soustředění, kde jsme je 
výborně připravili na podzimní kolo soutěže PLAMEN, a za odměnu 
jsme s nimi navštívili Hasičské tatrování ve Zbirohu. Výlet jsme 
zakončili táborákem a přespali jsme v našem hasičském stanu. 
A protože je nám spolu dobře, do konce roku vyrazíme ještě na .
Šumavu. Jsme dohromady výborná parta, děti i nás vedoucí to 
společně hodně baví. Nadšení v dětských očích nás vedoucí nabíjí 
a opačně, děti mají radost z toho, že jsme na ně patřičně hrdí..

Alena Klečanská

Říjnový zásah
JPO Litice zasahovala během roku na několika událostech. Ojedinělý 
byl ovšem říjnový zásah, kdy se do řeky Úhlavy dostala nebezpečná 
látka a plzeňská vodárna byla nucena dostávat vodu z jiného vodního 
zdroje. Tím se dočasně stala řeka Radbuza. Byly aktivovány složky 
IZS a nasazení několika desítek jednotek, včetně té naší. Pro nás 
znamenal zásah nasazení lidí a techniky ve dvou dnech, kdy jsme 
spolu s dalšími jednotkami vytvářeli překlenutí vodního toku 
hadicovým dopravním vedením pro velkoobjemová čerpadla HZS, 
podíleli se na stavbě osvětlení míst zásahu a na dalších souvisejících 
činnostech. Na zásahu se podíleli: Tomáš Turek, Karel Vrba, Václav 
Král, Michal Hausner, Josef  Soukup, Michal Moule.

18.1.2020 Tradiční zvaní na ples

Zveme  všechny příznivce stolního tenisu na Vánoční turnaj.

KDE: Lidový dům v Liticích, KDY: 26. 12. 2019, 13:30 h

STARTOVNÉ: dospělý 100 Kč, děti zdarma

POUZE PRO NEREGISTROVANÉ HRÁČE

VÁNOČNÍ TURNAJ
VE STOLNÍM TENISE

Drakiáda v Liticích
Na konci října jsme na Dubové hoře uspořádali „Drakiádu“ , která 
samozřejmě přilákala především rodiny s dětmi. Přestože jsme 
vybrali termín, kdy zrovna nebyl optimální vítr na pouštění draků, ale 
spíše slunečné a málo větrné počasí, nakonec se podařilo většinu 
draků dostat do vzduchu a udržet v letu. Potom, co draky klesly 
zpátky na zem, jsme se přesunuli do parku k Hliništi, kde jsme 
vyhodnotili tři nejlepší draky. Drobné dárky a ceny jsme předali všem 
dětem, které se zúčastnily, a následně jsme si opekli špekáčky na 
připraveném ohni. Po občerstvení se děti zabavily na herních 
sportovních prvcích a dospělí měli prostor si popovídat se sousedy a 
známými, kteří na akci dorazili. Pohodovou akci, kterou MO Litice 
pořádal poprvé, budeme určitě v následujících letech opakovat. 
Doufám, že nám příští rok bude přát počasí a sejde se nás minimálně 
tolik jako letos.

Michal Hausner

Michal Hausner

Vánoční stromek

Všem občanům Litic, se kterými jsme se při rozsvícení stromku nepotkali, také přeji 
krásné Vánoce a pohodový vstup do nového roku.

Letošní rozsvícení vánočního stromku v Liticích přilákalo mnoho lidí. 
Děti z družiny, které nám u stromku zahrály a zazpívaly, pod ním našly po 
svém vystoupení odměnu za svůj skvělý výkon. Pro děti, které se přišly s 
rodiči na rozsvícení stromku podívat, jsme měli u stánku připravené 
sladkosti a teplý čaj. Dospělí si vychutnávali chuť a vůni teplého svařáku a 
za doprovodu vánočních koled a písní s vánoční tématikou jsme se 
naladili do pohodové adventní nálady. Celé technické zázemí, přivezení a 
postavení stromku zajistili naši hasiči a s ozvučením prostoru nám 
pomohl Marek Hnát. Podle slov a výrazů ve tvářích zúčastněných byla 
dobře rozpoznat příjemná nálada a spokojenost a tak jsme měli dobrý 
pocit, že se akce povedla. Příští rok bychom chtěli u stromku přidat další 
stánek a to s třeba s nějakými vánočními výrobky místních občanů, nebo 
dětí ze školy, školky, či družiny. Na příští rozsvěcování se budeme již 
během roku poohlížet po stromu, který bychom jako vánoční využili. 
Pokud by měl někdo typ na nějaký konkrétní strom v našem okolí, nebo 
ze své zahrady, rádi návrh uvítáme. Byl bych rád, kdyby vánoční stromek, 
u kterého se budeme scházet, byl vždy z našeho blízkého okolí, tedy byl 
náš, litický.

Zprávy z obvodu

V listopadu jsme pro Vás v Lidovém domě připravili představení divadla 
Pluto. Společně s vedením divadla a s herci jsme již několik týdnů před 
samotným představením vybírali hru, která by se dala na dohodnutý 
termín zvládnout jak herecky, tak technicky v podmínkách našeho jeviště 
v sále Lidového domu. Nakonec jsme vybrali hru „Letem světem 
s kabaretem“. Když jsme divadlo začali připravovat od myšlenky .
k realizaci, předpokládal jsem, že bude o vstupenky zájem, ale že bude .
představení vyprodané již několik dní před termínem, mě tedy velice 
příjemně překvapilo. Možná to bylo způsobené kulturním deficitem 
z předešlých let, kdy se nic podobného nedělo a lidé se prostě jen těšili, .
nebo jsme vybrali dobré představení, a nebo je to kombinace obojího. 
Každopádně je vidět, že se lidé v Liticích chtějí kulturně bavit a pro nás je 
velký zájem o toto představení dobrou zpětnou vazbou a signálem 
k tomu, abychom takovouto událost opakovali. S divadlem Pluto byla .
výborná spolupráce a tak předpokládám, že se budeme příště domlouvat 
i na dalších představeních z repertoáru tohoto divadla. Poděkovat za 
spolupráci bych chtěl Tělovýchovné jednotě za poskytnutí prostor 
a klukům od hasičů za pomoc při přípravě sálu..

Divadlo v Liticích

Michal Hausner

Zpráva ze zastupitelstva dne 2. 12. 2019

..1. Dofinancování provozu 26. ZŠ v Liticích

- 

......chovatelů psů

-  

- 

..2. Poskytnutí dotace Letcům Plzeň v částce 5 000 Kč

- 

.......z ubytovací kapacity

-  

10. Schválený rozpočet obvodu na rok 2020 a střednědobý .

..6. Novela vyhlášky č. 19/2006 o některých povinnostech 

- 

-  

..9. Rozpočtové opatření – přijetí dotace pro JSDH

..8. Rozpočtové opatření – převod daňových příjmů města   

..4. Změna Statutu města – příloha č. 7 - OSPOD

-  

- 

......výhled na rok 2021 - 2023

..3. Poskytnutí dotace Divadlu Maebh v částce 5 000 Kč na 

......Litický nočník

-  

..5. Změna vyhlášky č. 11/2003 o místním poplatku

..7. Rozpočtové opatření – nákup osobního auta pro ÚMO 

......Plzeň 6-Litice
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